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Abstract (en)
In a process to incinerate particulate biological matter esp. dried sewage sludge of low calorific value, the dried sludge is introduced into the
incineration chamber with air in a ratio which is less than stoichiometric. The flow of fresh air is adapted to the incineration capacity. Incineration is
first initiated and then continued at 850 degrees C under conditions of oxygen deficiency. The ratio of oxygen supplied is subsequently increased,
resulting in combustion under conditions of oxygen surplus. An Independent claim is included for a cyclone furnace (1) with an incoming pipe (12)
delivering air for carrying out the above process.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Verbrennung von partikelförmigen Feststoffen, insbesondere von biologischen Abfallstoffen mit geringem
Heizwert. Sie ist vornehmlich dadurch gekennzeichnet, daß die Abfallstoffe gemeinsam mit Frischluft in unterstöchiometrischem Verhältnis in die
Brennkammer eingeblasen werden. Die Erfindung betrifft auch eine Vorrichtung zur Verbrennung von partikelförmigen Feststoffen, insbesondere von
biologischen Abfallstoffen mit geringem Heizwert, mit einem Zyklonofen, insbesondere zur Durchführung des Verfahrens, dadurch gekennzeichnet,
daß der Zyklonofen (1) ein Leitrohr (12) zur gezielten Zufuhr von Frischluft aufweist. <IMAGE>
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